
SKOGSBÄRENS SFF PROTOKOLL 7/2010

www.skogsbarens.org

HÖSTENS STÄDDAG = 30 OKTOBER

Närvarande: Annelie Jonsson, Louise Hellman, Kent Eriksson Pripp, Tommy Werlefors, Marie 
Jauhainen, Olle Norén

Ej närvarande: Britt-Marie Carlsson, Ulrika Leray

Protokoll fört vid styrelsemöte med Skogsbärens SFF 2010-09-02

§ 1 Mötet öppnas

Mötets ordförande Louise Hellman hälsar alla välkomna och förklarade mötet öppnat

§ 2 Dagordning

Dagordningen godkändes

§ 3 Protokolljusterare

Olle Norén valdes att justera protokollet tillsammans med ordförande

§ 4 Föregående protokoll

Genomgång av protokoll från 2010-06-17. Protokollet godkändes och lades till handlingarna.

§ 5 Inkomna skrivelser

Inkommen skrivelse om att det bör, med hänsyn till barnens säkerhet, sättas upp ett farthinder vid

infarten till kvarter 5. Även skyltar om att det finns lekande barn på våra gårdar bör sättas upp. 

Beslut togs om att beställa farthinder och ”lekande barn-skyltar”.

§ 6 Aktivitetslistan

En genomgång av aktivitetslistan gjordes.

- Det pågår diskussioner om hur och när vi ska byta ut vårt nuvarande sophanteringssystem. I 
dagsläget är det många frågor och oklarheter, varför vi återkommer i frågan när vi vet mer.

- De snöskador som uppstod under vintern (bl.a. ett påkört staket vid Blåbärsv./Lingongången) 
är nu åtgärdade.

- Containrar är beställda till höstens städdag (30/10).

§ 7 Ekonomi

Utfallet för samfälligheten avseende de första sex månaderna ligger i linje med budgeten.

§ 8 Övriga frågor 

Inga frågor denna gång

§ 9 Nästa möte 

Nästa styrelsemöte den 13 oktober kl. 19.00 hos Olle.

§ 10 Mötet avslutas

Louise tackade för visat intresse och avslutade mötet.

Vid protokollet Justeras

http://www.skogsbarens.org/


Kent Eriksson Pripp Louise Hellman Olle Norén
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